



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ
ວັນອາທິດ ທີ 31 ທັນວາ 2023 (12-31-2023)

ຄວາມຊອບທັມຂອງພຣະນາມພຣະເຈົ້າ

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ: ພວກເຮົາສາມາດຮູ້ຈັກຄວາມຊອບທັມເມື່ອພວກເຮົາຮູ້ຈັກແລະເດີນໄປກັບພຣະເຢຊູ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ທ່ານເຄີຍສົງສັຍບໍ່ວ່າກຸ່ມວົງດົນຕີໄດ້ຊື່ຂອງເຂົາແນວໃດ? ບາງຊື່ກໍແປກໆ, ດັ່ງເຊັ່ນໂມງປຸກສະຕໍແບຣີ (Strawberry Alarm Clock) ທີ່ ເປັນທີ່ນິຍົມໃນຫຼາຍປີກ່ອນ. ສອງສາມກຸ່ມໄດ້ຊື່ຂອງເຂົາເຈົ້າໂດຍບັງເອີນ. ອີງຕາມແຫຼ່ງຂໍ້ມູນຈຳນວນນຶ່ງ, ບໍ່ອບບີ ແຮັດຟຽວ (Bobby Hatfield) ແລະ ບຽວ ເມັດລີ (Bill Medley) ກຳລັງຮ້ອງເພງເມື່ອມີຄົນຢູ່ໃນຜູ້ຊົມຮ້ອງຂຶ້ນວ່າ, "ນັ້ນຄືພວກຊອບທັມ, ສອງອ້າຍນ້ອງ." ຈາກນັ້ນມາ, ເຂົາເຈົ້າໄດ້ກາຍເປັນທີ່ຮູ້ຈັກໃນນາມ "ອ້າຍນ້ອງຊອບທັມ-ເປັນຊື່ທີ່ໜ້າສົນໃຈຂອງພວກຊາຍທີ່ຮ້ອງເພງທີ່ມີຄວາມນິຍົມ, ແຕ່ບໍ່ແມ່ນເພງທາງສາສນາ. ຄຳວ່າຄວາມຊອບທັມໄດ້ຖືກໃຊ້ແປເປັນຄຳປຽບທຽບເຊັ່ນ "ດີຫຼາຍ," "ການເຄື່ອນທີ່", "ໜ້າທວາດສຽວ," "ເທັດີ" ແລະຄວາມໝາຍອື່ນໆ. ແຕ່ໜ້າເສັງດາຍ, ເຊັ່ນດຽວກັບຄຳອື່ນໆໃນພຣະຄຳພີ, ຄວາມຊອບທັມໄດ້ມາເປັນຕົວແທນຂອງຫຼາຍສິ່ງທີ່ຢູ່ໄກຈາກພຣະເຈົ້າ. ໃນລະດັບພື້ນຖານ, ມັນສະແດງເຖິງສິ່ງທີ່ຍຸດຕິທັມແລະຖືກຕ້ອງ. ໃນຄວາມເປັນຈິງ, ຄວາມຊອບທັມແມ່ນຄຸນນະພາບຂອງພຣະເຈົ້າ. ຊື່ຂອງພຣະອົງແມ່ນຊອບທັມ. ທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງທີ່ພຣະເຈົ້າເຮັດແມ່ນຊອບທັມ. ການພິພາກສາທັງໝົດຂອງພຣະອົງແມ່ນຊອບທັມເພາະ ພຣະອົງຊົງຊອບທັມ. ແລ້ວພວກເຮົາເດ? ບໍ່ມີຫຍັງຫຼາຍ. ຢ່າງໜ້ອຍບໍ່ແມ່ນຕົວເຮົາເອງ. ແຕ່ຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າທີ່ໄດ້ສ້າງທາງໃຫ້ເຮົາເປັນຄົນຊອບທັມຄືກັນ. ໃຫ້ເຮົາເບິ່ງຕາມວິທີນີ້.

ຊື່ທີ່ແປກທີ່ສຸດທີ່ທ່ານເຄີຍເຫັນສຳລັບກຸ່ມດົນຕີຫຼືທຶນກິລາແມ່ນຫຍັງ?

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າແນວໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3.)

ການສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ເຢເຣມີຍາ 23:5-6

5. ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງກ່າວວ່າ, "ວັນເວລານັ້ນຈະມາເຖິງແນ່ນອນ ໃນເວລານັ້ນເຮົາຈະເລືອກເອົາຄົນນຶ່ງຈາກເຊື້ອສາຍຂອງດາວິດມາເປັນກະສັດຜູ້ຊອບທັມ ກະສັດອົງນີ້ຈະປົກຄອງຢ່າງສລາດຫລັກແຫລມ ຈະເຮັດແຕ່ສິ່ງທີ່ຊອບທັມແລະຍຸດຕິທັມຕໍ່ໄພ່ຟ້າປະຊາຊົນທົ່ວປະເທດ. 6. ໃນລະຫວ່າງກະສັດອົງນີ້ສະເຫວີຍຮາຊຢູ່ນັ້ນ ປະຊາຊົນຢູ່ດາແລະອິສຣາເອນຈະມີຄວາມສຽງສຸກ ພວກເຂົາຈະເອີ້ນຊື່ກະສັດອົງນີ້ວ່າ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຜູ້ຊ່ອຍເຮົາໃຫ້ລອດພົ້ນ."

ປຶ້ມຫຼາຍຫົວຖືກຂຽນຂຶ້ນກ່ຽວກັບການເປັນຜູ້ນຳຫຼາຍກວ່າຄວາມຊອບທັມ, ພວກເຮົາຈຳເປັນຕ້ອງຈື່ຈຳໄວ້ວ່າການນຳພາເປັນຄຸນນະພາບທີ່ສາມາດດີຫຼືບໍ່ດີ, ຂຶ້ນກັບຫົວໃຈຂອງຜູ້ນຳ. ຫຼັງຈາກກະສັດໂຢຊີຢາແລ້ວ ຢູດາມີກະສັດຊົ່ວຮ້າຍຊຸດນຶ່ງກ່ອນທີ່ຈະປະສົບກັບການພິພາກສາຂອງພຣະເຈົ້າແລະຢູ່ໃນມືຂອງບາບີໂລນ. ເຢເຣມີຍາໄດ້ພະຍາກອນໄວ້ກັບຜູ້ນຳເຫຼົ່ານີ້ແລະປະເທດຊາດຂອງເຂົາເຈົ້າໃນປະມານທ້າຍສະຕະວັດທີ 7 BC ແລະໃນສະຕະວັດທີ 6, ແທນທີ່ຈະຊອກຫາຄວາມຊອບທັມຂອງພຣະເຈົ້າ, ກະສັດກໍໄດ້ນຳພາປະຊາຊົນໄປສູ່ຄວາມຊົ່ວຮ້າຍຕື່ມອີກ. ພຣະເຈົ້າຕັດສິນມະນຸດຍ້ອນບາບຂອງເຂົາ, ແຕ່ພຣະອົງໃຫ້ຜູ້ນຳຕ້ອງຮັບຜິດຊອບ. ການກ້າວເຂົ້າສູ່ຄວາມເສັງຫາຍແລະຄວາມໂສກເສົ້ານີ້, ພຣະເຈົ້າໄດ້ກ່າວຖ້ອຍຄຳແຫ່ງຄຳສັນຍາແລະຄວາມຫວັງ. ຂນະທີ່ອານາຄົດອັນໄກ້ນີ້ເບິ່ງຄືສິ້ນຫວັງ, "ວັນທີ່ຈະມາເຖິງ" ໃນເວລາທີ່ພຣະເຈົ້າຈະແຊກແຊງ. ຄວາມຄິດເຫຼົ່ານີ້ ບໍ່ໄດ້ເປັນພຽງແຕ່ຄວາມຄິດປາຖນາຂອງຜູ້ທຳນາວາຍ; ແຕ່ແມ່ນການປະກາດຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ເຮົາສາມາດເຊື່ອຖືການຮັບປະກັນຂອງພຣະເຈົ້າໃນປວັດສາດແລະໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາ.

ຄຳພະຍາກອນຂອງເຢເຣເມຍາມີຄວາມຈິງຫຼາຍຢ່າງກ່ຽວກັບພຣະເມຊີອາ:

1. ພຣະອົງຈະປົກຄອງຢ່າງສລາດ. ຢູດາແລະອິສຣາເອນໄດ້ປະສົບກັບວົງຈອນຂອງກະສັດທີ່ດີແລະຊົ່ວ ເມື່ອກະສັດແຫ່ງພຣະເຈົ້າໄດ້ນຳພາປະຊາຊົນໃຫ້ຮັບໃຊ້ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ປະເທດຊາດໄດ້ຮັບພອນຈາກພຣະເຈົ້າ. ພາຍໃຕ້ຄວາມໂງ່ຈ້າ, ຜູ້ນຳທີ່ຊົ່ວຮ້າຍປະຊາຊົນເລີ່ມນະມັສການພະເຈົ້າປອມທີ່ເຮັດໃຫ້ເກີດການພິພາກສາ. ແນວໃດກໍຕາມ ພຣະເມຊີອາຈະ “ປົກຄອງຢ່າງສລາດ” ເປັນກະສັດ. ຄຳສັບທີ່ວ່າສລາດກ່ຽວຂ້ອງກັບຄວາມຮອບຄອບ, ເຊັ່ນດຽວກັນກັບຄວາມສລຽວສລາດ. ສະຕິປັນຍາທີ່ແທ້ຈິງມາຈາກການໄວ້ວາງໃຈແລະເຮັດຕາມພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ເອຊາຍາເອີ້ນພຣະເມຊີອາວ່າ “ເອມານູເອນ”-ພຣະເຈົ້າຢູ່ກັບພວກເຮົາ (ອຊຍ 7:14). ພຣະອົງຊົງນຳດ້ວຍສະຕິປັນຍາຂອງພຣະເຈົ້າເອງ.

2. ພຣະອົງຈະຈັດຫາຄວາມຍຸດຕິທັມແລະຄວາມຊອບທັມ. ການເປັນຜູ້ນຳທີ່ສລາດສະແດງໃຫ້ເຫັນໃນຕົວມັນເອງໂດຍຜ່ານການກະທຳທີ່ຊອບທັມ. ແຕ່ພ້າເສັງດາຍ, ຈາກກະສັດທີ່ໂງ່ຈ້າໄປສູ່ພວກປະໂລຫິດຊົ່ວ, ການສໍ້ລາດບັງຫຼວງໄດ້ແຜ່ລາມໄປທົ່ວສັງຄົມຂອງຢູດາ. ປະຊາຊົນຂອງພຣະເຈົ້າປາຖນາຜູ້ທີ່ຈະປະຕິບັດຕໍ່ເຂົາເຈົ້າຢ່າງຍຸດຕິທັມແລະມີມາດຕະຖານຂອງຄວາມຊອບທັມ. ພຣະເຈົ້າສັນຍາພຣະເມຊີອາຈະປົກຄອງຢ່າງສລາດ ແລະຍຸດຕິທັມ. ການປົກຄອງເທິງແຜ່ນດິນໂລກຂອງພຣະອົງຈະບໍ່ໄດ້ຮັບການຄົບຖ້ວນຈົນກວ່າການປົກຄອງຂອງພຣະເມຊີອາ. ຢ່າງໃດກໍຕາມ, ອິດທິພົນຂອງຄວາມຊອບທັມຂອງພຣະອົງສາມາດສະແດງໃຫ້ເຫັນໃນຜູ້ທີ່ເຊື່ອຂອງທຸກໆສມັຍ.

3. ໄພ່ພົນຂອງພຣະເຈົ້າຈະໄດ້ລອດພົ້ນ. ໂດຍທາງພຣະເມຊີອາ, ປະຊາຊົນຂອງພຣະເຈົ້າສາມາດລອດໄດ້. ໃນລະດັບຊົ່ວຄາວ, ຢູດາໄດ້ຖືກພື້ນພູຄົນມາຈາກການເປັນຊະເລີຍຂອງບາບີໂລນ. ພຣະເຈົ້າມີອິດທິພົນຕໍ່ກະສັດເປີເຊັງທີ່ເອົາຊະນະບາບີໂລນເພື່ອປົດປ່ອຍຊະເລີຍຊາວຢິວ. ໃນລະດັບທາງວິນຍານ, ພຣະເມຊີອາຈະຊ່ອຍຄົນທັງປວງທີ່ວາງຄວາມເຊື່ອໃນພຣະອົງ. ເຖິງແມ່ນວ່າຂໍ້ອ້າງອີງແມ່ນກ່ຽວກັບຢູດາແລະອິສຣາເອນ, ແຕ່ມັນໝາຍຄວາມວ່າປະຊາຊົນຂອງພຣະເຈົ້າທຸກຄົນສາມາດ “ຢູ່ຢ່າງພັ້ນຄົງ” ໃນພຣະຄຣິດ.

4. ພຣະນາມຂອງພຣະອົງຈະເປັນພະຍານວ່າ: “ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເປັນຄວາມຊອບທັມຂອງພວກເຮົາ.” ພຣະເຈົ້າເປີດເຜີຍພຣະອົງເອງໂດຍຜ່ານຫຼາຍນາມຊື່ທີ່ສະແດງໃຫ້ເຫັນລັກສະນະຂອງລັກສະນະພຣະອົງ, ໃນບັນດາຄຸນລັກສະນະທີ່ສຳຄັນແມ່ນ: “ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເປັນຄວາມຊອບທັມຂອງພວກເຮົາ.” ມີພຽງແຕ່ພຣະເຈົ້າທີ່ມີຄວາມຊອບທັມໃນພຣະອົງເອງ ຄວາມຊອບທັມບໍ່ສາມາດຜລິດໄດ້ໂດຍຄວາມພະຍາຍາມຂອງມະນຸດ. ມາແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເທົ່ານັ້ນ.

ຫຼາຍສະຕະວັດແລ້ວ ຊາວເຮັບເຮີເຊື້ອແບບຜິດວ່າເຂົາເຈົ້າສາມາດບັນລຸຄວາມຊອບທັມໂດຍການປະຕິບັດຕາມກົດບັນຍັດຂອງໂມເຊ. ໂດຍຜ່ານການສືບທອດມໍລະດົກແລະວຽກງານອັນດີຂອງຊົນເຜົ່າຂອງເຂົາເຈົ້າ, ຊາວຢິວໄດ້ອ້າງເອົາຄວາມສັມພັນທີ່ພິເສດກັບພຣະເຈົ້າ. ພວກເຮົາຄວນຈື່ຈຳຄຳປະກາດຂອງເອຊາຍາວ່າ ຄວາມຊອບທັມຂອງມະນຸດຄືກັບຜ້າເຊັດຂີ້ຝຸ່ນທີ່ເປື້ອນເປີ (ອຊຍ. 64:6).

ອັດສາວົກໂປໂລເຊື້ອໃນຄວາມຊອບທັມສ່ວນຕົວຈົນໄດ້ພົບພຣະເຊຊູໃນທາງໄປເມືອງດາມາເຊ. ຜ່ານປະສົບການການຊ່ອຍໃຫ້ລອດພົ້ນກັບພຣະຄຣິດ, ໂປໂລໄດ້ເຂົ້າໃຈວ່າຄວາມພະຍາຍາມທີ່ດີທີ່ສຸດຂອງລາວມີຄ່າໜ້ອຍກວ່າຂີ້ເຫຍື້ອ, ເຊັ່ນດຽວກັບໂປໂລຄວາມຫວັງດຽວຂອງພວກເຮົາແມ່ນຄວາມຊອບທັມທີ່ພຣະເຈົ້າປະທານໃຫ້ ໂດຍຜ່ານຄວາມເຊື່ອໃນພຣະບຸດຂອງພຣະອົງ-ພຣະເຢຊູຜູ້ເປັນພຣະເມຊີອາ.

ທ່ານເຫັນບ່ອນໃດທີ່ບໍ່ມີຄວາມຍຸດຕິທັມແລະຄວາມຊອບທັມໃນໂລກຂອງພວກເຮົາ?

2. ໂຮມ 3:10ຂ-13

10ຂ. “ບໍ່ມີຄົນຊອບທັມຈັກຄົນນຶ່ງຄົນດຽວ. 11. ບໍ່ມີຄົນທີ່ເຂົ້າໃຈ ບໍ່ມີຄົນທີ່ສະແຫວງຫາພຣະເຈົ້າ. 12. ທຸກຄົນໄດ້ຫຼົງເວັ້ນໄປ ເຂົາພາກັນເປັນຄົນຊົ່ວໄປພົດ ຜູ້ເຮັດການດີບໍ່ມີຈັກຄົນດຽວ. 13. ລຳຄໍຂອງເຂົາຄືຊຸມຝັງຊາກສົບທີ່ໄຂຢູ່ ເຂົາໃຊ້ລິ້ນຂອງເຂົາໃນການລໍລວງ ມີພິດຮ້າຍຢູ່ໃຕ້ຮີມປາກຂອງເຂົາ.

ມີບາງຄົນໄດ້ອະທິບາຍສອງກົດເກນທີ່ຍອມຮັບກັນທົ່ວໄປຂອງສາສນາວ່າ: (1) ມີພຣະເຈົ້າອົງດຽວ, ແລະ (2) ມັນບໍ່ແມ່ນທ່ານຫຼື

ຂ້າພະເຈົ້າ. ຄວາມຊອບທັມເປັນຄືແນວນັ້ນ. ມີພຽງແຕ່ພຣະເຈົ້າເທົ່ານັ້ນທີ່ມີສິດໃນພຣະອົງເອງ. ໃນທາງກົງກັນຂ້າມ, ມະນຸດມີບາບ. ຈາກທັມມະຊາດບາບຂອງເຮົາທີ່ສືບທອດມາຈາກອາດາມສູ່ຄວາມບາບທີ່ເຕັມໃຈໃນແຕ່ລະມື້, ເຮົາຂາດມາດຕະຖານທີ່ດີເລີດຂອງພຣະເຈົ້າ. ພຣະເຈົ້າເບິ່ງຂ້າມໂລກຂອງພວກເຮົາແລະປະກາດວ່າ "ບໍ່ມີໃຜຊອບທັມ, ບໍ່ມີແມ່ນແຕ່ຄົນດຽວ." ໂດຍຂຽນພາຍໃຕ້ການດົນໃຈຈາກເບື້ອງເທິງ, ອັດສາວິກໂປໂລໄດ້ເຕືອນຜູ້ເຊື່ອຖືຊາວໂຣມວ່າໂອ, ເຮົານີ້ຊ່າງເປັນຄົນທຸກຍາກເຂັ້ມໃຈແທ້ໆ. ອ້າງເຖິງຫຼາຍໆຂໍ້ຂອງພຣະຄຳພິພາກພຣະສັນຍາເດີມດ້ວຍປໂຍກທີ່ຄຸ້ນເຄີຍ "ຕາມທີ່ໄດ້ຂຽນໄວ້," ທ່ານໂປໂລຂຽນວ່າ:

- **ພວກເຮົາບໍ່ເຂົ້າໃຈ.** ການເວົ້າວ່າບໍ່ມີໃຜເຂົ້າໃຈບໍ່ໄດ້ໝາຍຄວາມວ່າບໍ່ມີໃຜມີປັນຍາ. ແຕ່ລະຂໍ້ກ່າວນີ້ໝາຍເຖິງສາຍພົວພັນຂອງມະນຸດກັບພຣະເຈົ້າ. ຄຳທີ່ເຂົ້າໃຈກ່ຽວຂ້ອງກັບຄວາມຮັບຮູ້ທາງວິນຍານ ແລະສິລທັມ. ເຮົາອາດມີລະດັບຄວາມຮູ້ຕ່າງໆ ຫຼືແມ່ນແຕ່ສະຕິປັນຍາ, ແຕ່ການຍືນຢູ່ຂອງເຮົາມີຄວາມບົກພ່ອງຍ້ອນການບາບ. ບາບໄດ້ຫຸ້ມຮັດຄວາມເຂົ້າໃຈຂອງພວກເຮົາກ່ຽວກັບພຣະເຈົ້າແລະວິທີການຂອງພຣະອົງ. ມີພຽງແຕ່ພຣະເຈົ້າເທົ່ານັ້ນທີ່ສາມາດຊ່ວຍເຮົາເບິ່ງຜ່ານພຣະຄຳຂອງພຣະອົງໂດຍພຣະວິນຍານຂອງພຣະອົງ.
- **ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ຊອກຫາພຣະເຈົ້າ.** ແຕ່ໜ້າເສັງດາຍ, ມະນຸດບໍ່ໄດ້ຊອກຫາວິທີທີ່ຈະຮູ້ຈັກພຣະເຈົ້າ. ຄວາມຈິງແມ່ນວ່າພຣະເຈົ້າຊອກຫາພວກເຮົາ. ບາງຄົນອາດຈະສົນໃຈຢ່າງສຸພາບໃນແນວຄວາມຄິດທາງສາສນາສາດ ຫຼືປາຖນາບາງປະເພດຂອງປະສົບການທາງວິນຍານ. ຢ່າງໃດກໍຕາມ, ຄຳວ່າ ຊອກ ໝາຍເຖິງການຄົ້ນຫາດ້ວຍຄວາມຈິງໃຈ. ພຣະເຈົ້າສັນຍາວ່າຄົນທີ່ສຸດແວງຫາພຣະອົງດ້ວຍສຸດໃຈຂອງພວກເຮົາກໍຈະພົບພຣະອົງ (ຢຣມ. 29:13). ບັນຫາແມ່ນບໍ່ມີໃຜຊອກຫາພຣະເຈົ້າຢ່າງແທ້ຈິງ.
- **ພວກເຮົາທຸກຄົນໄດ້ທັນທີໄປແລະບໍ່ມີຄ່າ.** ການທັນທີຈາກພຣະເຈົ້າສົ່ງຜົນໃຫ້ເຮົາບໍ່ມີຄ່າຕໍ່ພຣະອົງ. ຄຳນີ້ບັນລະຍາຍເຖິງພຶດຕິກຳທີ່ຜິດບາບຂອງພວກເຮົາທີ່ມາຈາກໃຈບາບ. ແປວ່າ "ບໍ່ມີປໂຍດ" ຫຼື "ໃຊ້ການບໍ່ໄດ້" ໃນການແປອື່ນ ພຣະເຢຊູໃຊ້ຄຳນີ້ເພື່ອພັນລະນາເຖິງຄວາມພິນາດຂອງຜູ້ຮັບໃຊ້ບາບ (ມັດທາຍ 25:30).
- **ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ເຮັດສິ່ງທີ່ດີ.** ພຣະຄຳພິຂາຍຄວາມຄິດຂອງການປະພຶດທີ່ບໍ່ມີຄ່າຂອງພວກເຮົາ, ບໍ່ມີຜູ້ໃດ, ແມ່ນແຕ່ຜູ້ດຽວ, ເຮັດສິ່ງທີ່ດີ. ຈົ່ງຈື່ຈຳໄວ້ວ່າພຣະເຈົ້າອົງດຽວເທົ່ານັ້ນທີ່ຊົງດີ (ລູກາ 18:19), ຖ້າຫາກບໍ່ມີພຣະເຈົ້າ, ການປະພຶດທີ່ດີທີ່ສຸດຂອງມະນຸດບໍ່ມີຄຸນຄ່າທີ່ແທ້ຈິງ. ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາເປັນຄົນບາບ, ພຣະຄຣິດໄດ້ສິ້ນພຣະຊົນເພື່ອພວກເຮົາ (ໂຣມ 5:8). ພຣະອົງໄດ້ຊົງຮັກພວກເຮົາໃນເວລາທີ່ພວກເຮົາກຽດຊັງພຣະອົງ, ພຣະອົງໄດ້ສແວງຫາແລະຖວາຍພຣະອົງເອງເພື່ອພວກເຮົາ.

ການນຳໃຊ້ຮູບພາບທີ່ໜ້າບາດໃຈ. ພຣະຄຳພິຂາຍທີ່ບາຍເຖິງຄໍຂອງພວກເຮົາເປັນ "ຊຸມຝັງສົບທີ່ເປີດຢູ່," ລິ້ນຂອງພວກເຮົາເຕັມໄປດ້ວຍການຫຼອກລວງ, ແລະປາກຂອງພວກເຮົາມີ "ພິດຂອງໆ." ເຊັ່ນດຽວກັບເອຂາຢາທີ່ໄດ້ເຫັນລັກສະນະທີ່ແທ້ຈິງຂອງລາວຢູ່ໃນແວ່ນຂອງຄວາມບໍ່ຮູ້ສຸດຂອງພຣະເຈົ້າ, ໂດຍບໍ່ມີພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ພວກເຮົາຖືກຍົກເລີກເພາະວ່າພວກເຮົາເປັນຄົນບາບ (ອຊຍ. 6:1-9). ຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າ, ພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ປ່ອຍປະໃຫ້ພວກເຮົາຢູ່ທີ່ນັ້ນ.

ທ່ານຮູ້ໄດ້ແນວໃດວ່າທ່ານບໍ່ໄດ້ເປັນຄົນຊອບທັມ?

3. ໂຣມ 3:21-26

21. ແຕ່ບັດນີ້ຄວາມຊອບທັມຊຶ່ງມາຈາກພຣະເຈົ້າໄດ້ປາກົດນອກຈາກພຣະບັນຍັດ (ມີພຣະບັນຍັດແລະຜູ້ປະກາດພຣະທັມເປັນພະຍານຢູ່). 22. ຄືຄວາມຊອບທັມທີ່ມາຈາກພຣະເຈົ້າ ຊຶ່ງຊົງປະທານແກ່ຜູ້ທີ່ເຊື່ອທຸກຄົນ ດ້ວຍອາສັຍຄວາມເຊື່ອໃນພຣະເຢຊູຄຣິດ ເພາະວ່າຄົນທັງຫຼາຍສເມີກັນທຸກຄົນ. 23. ດ້ວຍວ່າທຸກຄົນໄດ້ເຮັດຜິດບາບ ແລະຂາດຈາກພຣະຮັສມີຂອງພຣະເຈົ້າ. 24. ແຕ່ພຣະເຈົ້າຊົງຖືວ່າເຂົາເປັນຄົນຊອບທັມ ດ້ວຍພຣະກະຣຸນາຄຸນຂອງພຣະອົງທີ່ບໍ່ຄິດຄ່າ ຄືດ້ວຍການຊົງໄຖໄວ້ຊຶ່ງມີຢູ່ໃນພຣະເຢຊູຄຣິດ. 25. ທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງໃຫ້ປາກົດ ເພື່ອໃຫ້ເປັນຜູ້ໄຖໄທດແທນບາບໂດຍຄວາມເຊື່ອໃນພຣະໂລຫິດຂອງພຣະອົງ ອັນນີ້ກໍເພື່ອສະແດງໃຫ້ເຫັນຄວາມຍຸດຕິທັມຂອງພຣະເຈົ້າ ໃນການທີ່ພຣະອົງໄດ້ຊົງອົດກັ້ນພຣະທັຍໄວ້ ແລະບໍ່ໄດ້ຊົງລົງໂທດມະນຸດທີ່ເຮັດຜິດບາບໄປແລ້ວນັ້ນ. 26. ແລະເພື່ອຊົງສະແດງໃນປະຈຸບັນວ່າພຣະອົງຊົງເປັນຜູ້ຍຸດຕິທັມ ແລະຊົງໂຜດຜູ້ທີ່ເຊື່ອໃນພຣະເຢຊູເປັນຜູ້ຊອບທັມດ້ວຍ.

ພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ກ່າວໂທດບາບພຽງແຕ່ເຮັດໃຫ້ຄົນບາບອິດອັດໃຈ. ການປ່ອຍໃຫ້ຜູ້ຄົນຢູ່ໃນບາບໂດຍບໍ່ມີການເຕືອນພັຍບໍ່ແມ່ນການ

ກະທຳຂອງຄວາມຮັກ, ເພາະວ່າບາບແຍກພວກເຮົາອອກຈາກພຣະອົງ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ໃຫ້ກົດໝາຍເພື່ອສອນພວກເຮົາກ່ຽວກັບຄວາມ ຂັດສິນຂອງເຮົາ (ຄລຕ 3:24). ພຣະບັນຍັດແລະພວກຜູ້ປະກາດພຣະທັມຍືນຍັນຄວາມຊອບທັມຂອງພຣະເຈົ້າ. ພຣະເຢຊູກ່າວວ່າ ພຣະອົງບໍ່ໄດ້ມາເພື່ອທຳລາຍພຣະບັນຍັດແຕ່ເພື່ອເຮັດໃຫ້ຄົບເຕັມ (ມັດທາຍ 5:17). ຄວາມຊອບທັມຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ຖືກເປີດເຜີຍ ຢ່າງເຕັມສ່ວນໃນພຣະເຢຊູ. ໂດຍທາງພຣະອົງພຣະເຈົ້າໄດ້ເຮັດໃຫ້ມັນເປັນໄປໄດ້ທີ່ຈະກ່າວວ່າຜູ້ທີ່ເຊື່ອເປັນຄົນຊອບທັມ. ທ່ານໂປໂລ ຢາກໃຫ້ຄົນຕ່າງຊາດແລະຊາວຢິວເຂົ້າໃຈວ່າເຂົາເຈົ້າຢູ່ໃນເຮືອລຳດຽວກັນ. ພວກເຂົາທັງໝົດເປັນຄົນບາບແລະໄດ້ຂາດຈາກພຣະຮັສມີ ຂອງພຣະເຈົ້າ, ຄວາມບໍ່ຮູ້ສຸດຂອງພຣະເຈົ້າແມ່ນເປົ້າໝາຍ. ຄຳໃນພາສາ ກຣີກ ສຳລັບຄວາມບາບໝາຍເຖິງ "ຜິດເປົ້າໝາຍ."

ທ່ານຈະອະທິບາຍແນວໃດວ່າທຸກຄົນໄດ້ເຮັດບາບ ທີ່ຜູ້ທີ່ເຫັນວ່າຕົນເອງເປັນຄົນດີໂດຍພື້ນຖານ?

ເຊັ່ນດຽວກັນ, ພຣະເຈົ້າສເນີໃຫ້ທຸກຄົນມີທາງສຳລັບຄວາມລອດຖ້າພວກເຂົາວາງຄວາມເຊື່ອໃນພຣະຄຣິດ. ພຣະຄັມພີໃຊ້ຄຳທີ່ ຊອບທັມເພື່ອພັນລະນາເຖິງການກະທຳຂອງການໄຖ່ຂອງພຣະເຈົ້າໃນການປະກາດວ່າ ຜູ້ທີ່ເຊື່ອເປັນຄົນຊອບທັມໂດຍຜ່ານພຣະເຢຊູ. ພຣະເຈົ້າເຮັດໃຫ້ບໍ່ມີຄວາມແຕກຕ່າງໃນຊົນເຜົ່າຫຼືຄຸນນະພາບອື່ນໆ. ທຸກໆຄົນຕ້ອງການຄວາມລອດພັນ, ແລະທຸກຄົນສາມາດໄດ້ຮັບ ຄວາມລອດພັນບາບໂດຍຜ່ານພຣະເຢຊູ. ພຣະເຈົ້າສເນີພຣະຄຸນໃຫ້ຢ່າງມີອິສະຣະ. ຄວາມຊອບທັມສະແດງເຖິງຄວາມບໍ່ຮູ້ສຸດອັນສຳຄັນ ຂອງພຣະເຈົ້າ. ພຣະເຈົ້າເຮັດສຳເລັດທັງໝົດຂອງວຽກງານການປ່ຽນແປງເຫຼົ່ານີ້ໂດຍຜ່ານການໄຖ່. ການໄຖ່ສາມາດສຳເລັດໄດ້ໂດຍ ຜ່ານພຣະຄຣິດເທົ່ານັ້ນ. ພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ເບິ່ງຂ້າມບາບຢ່າງບໍ່ມີກົດເກນ, ການເຮັດແນວນັ້ນກໍຈະບໍ່ຍຸດຕິທັມ. ການເສັງສະຂອງພຣະເຢ ຊູສະແດງໃຫ້ເຫັນເຖິງຄວາມຊອບທັມຂອງພຣະເຈົ້າຢ່າງເຕັມປຽມ, ການໃຫ້ອະພິຍຂອງພຣະເຈົ້າຕໍ່ບາບຂອງພວກເຮົາຮຽກຮ້ອງໃຫ້ມີ ການລົງໂທດຄືຕ້ອງສະຊີວິດ, ພວກເຮົາເອີ້ນການເສັງສະນີວ່າເປັນການທົດແທນເພາະວ່າພຣະເຢຊູໄດ້ຕາຍແທນທີ່ຂອງພວກເຮົາ. ໃນທາງນີ້, ພຣະເຈົ້າພຽງແຕ່ໃຫ້ການອະພິຍຄົນບາບຜູ້ທີ່ກັບໃຈແລະວາງຄວາມເຊື່ອຂອງເຂົາເຈົ້າໃນພຣະຄຣິດ.

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ເຮົາສາມາດຮູ້ຈັກຄວາມຊອບທັມໄດ້ເມື່ອເຮົາຮູ້ຈັກແລະເດີນໄປກັບພຣະເຢຊູ. ນີ້ແມ່ນບາງຂັ້ນຕອນທີ່ທ່ານສາມາດເຮັດເພື່ອຮູ້ບຸນຄຸນ ຂອງປະທານແຫ່ງຄວາມຊອບທັມຂອງພຣະເຈົ້າໃນພຣະຄຣິດ. ເລືອກນຶ່ງໃນການນຳໃຊ້ໃນຊີວິດຕໍ່ລົງໄປນີ້:

ພິຈາລະນາ. ໃຊ້ເວລາຢູ່ຄົນດຽວກັບພຣະເຈົ້າ, ພິຈາລະນາສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ຊ່ວຍທ່ານໃຫ້ອອກຈາກ. ຂອບຄຸນພຣະອົງສຳລັບການບໍ່ ປ່ອຍໃຫ້ທ່ານຢູ່ໃນບາບຂອງທ່ານ.

ສຶກສາ. ໃຊ້ Holman Illustrated Bible Dictionary, ຫຼືອຸປະກອນທີ່ຄ້າຍຄືກັນ, ເພື່ອສຶກສາຫົວຂໍ້ຂອງ "ຄວາມຊອບທັມຢ່າງເຕັມທີ່."

ນຳໃຊ້. ໃຊ້ການເລີ່ມຕົ້ນຂອງແຕ່ລະມື້ເພື່ອມຸ່ງໝັ້ນທີ່ຈະດຳເນີນຊີວິດຕາມຄວາມຊອບທັມຂອງພຣະເຈົ້າໂດຍການຢ່າງກັບພຣະເຢຊູ. ໃນຕອນທ້າຍຂອງແຕ່ລະມື້, ພິຈາລະນາວິທີການນັ້ນວ່າມັນອອກມາແນວໃດ.

ຊື່ຂອງແຕ່ລະຄົນມັນໝາຍເຖິງຫຼາຍໄປກວ່າເອກະລັກ. ມັນກາຍເປັນພາກສ່ວນໃນຊື່ສຽງຂອງຄົນນັ້ນ. ການເຮັດໃຫ້ຄວາມຊອບ ທັມຂອງພຣະເຈົ້າໃຫ້ເປັນທຶນສຳລັບຊີວິດ ມັນເຮັດໃຫ້ເກີດຊື່ສຽງທີ່ດີ ແລະໂດຍນັ້ນ, ແມ່ນຊື່ທີ່ດີ.

ອຸປະຖັມໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ <https://ulsb.org/sunday-school-2/> ແປໂດຍ PA